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Deltakere: Birger Goberg, Iver Olav Krohn, Anne Nome, Mai-Linn Vinger, Jørgen Steen Holst, 
Morten Nordli, Eivind Modalsli, Martin Bartnes 
 

Ikke til stede:  Finn Annmark 
          
Dato/tidspunkt:  Tirsdag 16.11.2010 kl. 20.00 – 21.00 
 
Sted:   Pr. Skype 
   (http://www.skype.com/intl/no/get-skype/on-your-computer/windows/) 
 
Tema:   TK-møte nr 5 2010-2012 
 
Referent:    Anne Nome 
 
Kopi av møtereferat sendes Skistyret samt FIS representant, Kjell-Gunnar Dahle. 

 
 
Sak 22  2010-2012 Referat fra sist møte 

Ingen kommentarer. 
 
 

Sak 23  2010-2012 Status aksjoner / oppfølgingsaker v/Anne 
Aksjonene ble gjennomgått og status oppdatert. 
https://spreadsheets.google.com/ccc?key=0AoCa7xpK1CHFdGdrMjhGV01ES244ME
ZtakswVjlnb3c&hl=no&pli=1#gid=5 
 
 

Sak 24   2008-2010 Kort status på faste punkter 
 

- Økonomi/Administrasjon ( Birger/Morten ) 
Skistyremøtet har vedtatt at Telemark herreklassen får kongepokal neste år. TK 
må ta stilling til hvilken øvelse dette skal tildeles i.  
Tas som TK sak i senere møte => Birger melder opp. 
 
Neste Skistyremøte 7. desember. Budsjett for 2011 blir sak her. Telemark har 
sendt inn egen søknad. 
 
Olympiatoppen 
Birger Goberg og Eivind Modalsli skal møte Finn Aamodt og Kristin Felde i 
Olympiatoppen 7. desember. Møtet skal planlegge opplegg for 2011 med 
søknad om støtte til opplegg for landslaget. 
 
Økonomi 
Oversikt er sendt TK. Vi har små midler, men er i rute i hht budsjett. 
Vi inkluderer nå Randonee og har dermed behov for noe økte midler. 
 
 

 

 
www.skiforbundet.no 
 

 

Referat fra møte i Telemarkskomiteen 
Tirsdag 16. november 2010 

TK-møte nr 4 2010-2012 

https://spreadsheets.google.com/ccc?key=0AoCa7xpK1CHFdGdrMjhGV01ES244MEZtakswVjlnb3c&hl=no&pli=1#gid=5
https://spreadsheets.google.com/ccc?key=0AoCa7xpK1CHFdGdrMjhGV01ES244MEZtakswVjlnb3c&hl=no&pli=1#gid=5
http://www.skiforbundet.no/
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Permisjon 
Morten har delvis permisjon for tiden og observerer at han har for mye å gjøre. I 
store deler av desember har Morten full permisjon. Dermed må en gjennomgang 
av oppgaver gjøres slik at adm-drift kan fungere greit mens han er borte.  
[Ny aksjon] Morten – sette opp oversikt over oppgaver. 
 
 

- Fjelltelemark/Randonee ( Iver Olav / Martin ) 
Alt i rute  
Galdhøpiggrennet, Harstadfjellrennet og Tromsø blir renn med både Fjelltelemark 
og Randonee 
Mulig også treningsaktivitet/renn på Oppdal i februar samt aktivitet i mai. 
 
Økning i engangslisens 
Prisen for engangslisens er øket fra kr. 60,- til kr. 120,- 
At denne nå er dyrere får bl.a. konsekvens for Galdhøpiggrennet som må 
diskuteres. 
 
Årsaken til økningen er en trolig endring i regler for idrettsregistrering fra generelt 
medlemsskap til lisensregistrering. Dette er en utfordring i Norge da de fleste 
skiløpere ikke betaler lisens. Om man i det hele tatt betaler noe er det enten 
engangslisenser eller klubbmedlemsskap. 
 

- Terminliste/kommende renn/aktiviteter  ( Iver Olav / Eivind? ) 
Oversikt over testrenn samt regionscup bør også inn i rennoversikten. 
[Ny aksjon] Morten hhv Mai-Linn – oppdatere terminlisten 
 

- Markedsarbeid ( Finn / Morten / Eivind ) 
Nye avtaler 

o Victorinox 
o Studio H – overnattingsdøgn på Kvitfjell. 
o Lillehammer – dagskort avtaler 

 
Flere henvendelser  er gjort – Noen negative, noen avventer svar 
 
Statoil – utkast til prosjekt er sendt - avventer 
 
 

- Bredde/Region ( Mai-Linn ) 
 
Region 
Alle har fått svar på søknader om midler og midler er fordelt og sendt til utbetaling 
i hht oversikten under 
 
 

Region 
 

Søknad 
 

 Beløp  
 

 Overført 
2009 

 Innvilget 
2010 

Telemark Samling    15 000,00     15 000,00 

 Cup      5 000,00       5 000,00 

 Overskudd 2009                     -     

       

 Totalt    20 000,00                   -       20 000,00 

       

Sogn og 
Fjordane Treningssamlinger    60 000,00     30 000,00 

 NC Renn    20 000,00                 -    

 Skipakker    30 000,00                 -    

 Premiering    50 000,00                 -    

 Markedsføring    20 000,00                 -    

 Bakkeleie    20 000,00                 -    

 Porter    10 000,00                 -    

 Overskudd 2009                     -     
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 Totalt   210 000,00                   -       30 000,00 

       

Møre og 
Romsdal Kjøregodtgjørelse    20 000,00     20 000,00 

 Overnatting      9 000,00       9 000,00 

 Heiskort      1 000,00       1 000,00 

 Lønn    25 000,00     18 000,00 

 Overskudd 2009                     -     

       

 Totalt    55 000,00                   -       48 000,00 

       

Innlandet Cup    15 800,00                 -    

 Treninger    11 250,00     11 250,00 

 Lag/Treninger NM/VM Jr      4 500,00       4 500,00 

 Samlinger      9 750,00       9 750,00 

 Heiskort      6 000,00       6 000,00 

 Bekledning    15 000,00                 -    

 Utstyr (samband/film/porter)      9 000,00                 -    

 Overskudd 2009     

       

 Totalt    71 300,00     31 500,00 

       

Oslo/ 
Akershus Trenerutgifter      6 000,00       6 000,00 

 Innkjøp av ssl staur    10 000,00                 -    

 Felles tidtakersystem    30 000,00                 -    

 Fellestreningssamling kveld      1 500,00     12 000,00 

 Renn utgifter      2 000,00       2 000,00 

 Portflagg gule      4 000,00                 -    

 Overskudd 2009   43 687,00                -    

       

 Totalt    53 500,00     20 000,00 

     

     

     

 Totalt innvilget samtlige kretser  149 500,00  
 
 
 
Gålå 3.-5. desember 
Bra påmelding! 
Mai-Linn jobber videre med detaljer og informasjon. 
 

- Landslaget/Løpere ( Eivind / Jørgen ) 
Gjennomført 22 skidager og 12 barmarksdager inkl. testing. Har fortsatt planer 
om 18 skidager til før sesongstart – Kvitfjell, Rjukan, Oslo.  
Veldig positive drive i gjengen. 
Anne Marit som ble skadet for litt siden ser ut til å komme seg  
 
 

Sak 25 2010-2012 Kjøreregler for sesongavslutning 
Kommentarer til forslag diskuteres og videre aksjoner settes. 
Forslaget er litt for detaljert og bør omformuleres. Dette bør ikke være regler, men 
mer en henstilling/informasjon til arrangørene våre 
 
[Ny aksjon]  
1) Anne - Prosjekt som jobber med å gjøre NC cupen mer attraktiv får dette innspillet 
og innarbeider dette i sitt forslag. 
2) Anne – tar opp dette med Filefjell 
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3) Iver Olav – tar dette til etterretning i Fjelltelemarkfinalen som arrangeres hos han 
 
 

Sak 26 2010-2012 Eventuelt 
 
Idrettsregistrering 2011 
Dette starter i Januar. Vi er avhengig av oppfølging – en person må følge opp 
klubbene i “Sportsadmin” for at vi skal få riktig antallet registreringer. Tidligere har vi 
brukt Petter til dette. Hvordan løser vi dette i år? 
[Ny aksjon] Morten sjekker om Petter har mulighet til å gjøre dette igjen. 
 
 
 
 
 
 

Neste møte Tirsdag 30. november 20.00 – 21.00 via Skype 
 
 
 
 

 
Oppsummering av aksjoner fra dagens møte 

 
Føres inn i aksjonslisten på nettet 
 
 
 

Strategi-
område Oppgave / Konkret tiltak Ansvarlig Frist 

Arrangement 

Be prosjektet som jobber med "NC attraktivitet" 
inkludere kommentarer om anbefalte rammer / 
forhold rundt sosiale deler av arrangementene 
(bl.a. m.t.p. barn, alkohol etc.) Anne 15.12.2010 

Arrangement Ta en prat m Filefjell vedr. NC avslutningen. Anne 15.12.2010 

Arrangement 
Følge opp Fjelltelemarkavslutningen m.t.p. den 
sosiale delen av arrangementet. Iver Olav 15.12.2010 

Admin 
Inkludere alle testrenn på terminliste oversikten 
på nettet Morten 15.12.2010 

Admin 
Inkludere alle regionsrennene på terminliste 
oversikten på nettet Mai-Linn 15.12.2010 

Admin 

Sjekke med Petter Ekran om han kan bidra i fbm 
idrettsregistrering i 2011 slik han gjorde i 2010. 
(Alle klubber må purres for å få riktig 
registreringer) Morten 15.12.2010 

Admin 

Skistyremøte har vedtatt at Telemark herreklassen 
får kongepokal neste år. TK må ta stilling til hvilken 
øvelse dette skal tildeles i.  
 
Tas som TK sak i senere møte => Birger melder 
opp. Birger 15.12.2010 

 


